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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Hedda Nooij väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Simon Franklin, Ludvig Lewis, Alexandra Jernstedt
och Ensar Junuzovic med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval Balngt, Ludwig Lewis söker:
Ludwig Lewis berättar att han är 20, har körkort och läser TM2. Han söker för
att hans vänner Isak och Emil i Balngt tycker att han ska söka och han tyckte
det var kul att arra sittningar. Han tycker det är kul att gå på bal. Gillar att
platea och göra det fint på tallriken. Han är inte så bra på att dansa så han
har inte något coolaste dansmove.
Beslut: Att välja in Ludwig Lewis som ledamot i Balngt.
Växteriet, Alexandra Jernstedt och Ensar Junuzovic söker:
Alexandra Jernstedt berättar att hon är 21, har körkort läser F21. Hon söker
för hon älskar växter och nämner att fler motiveringar finns i hennes motion.
Det frågas vilka växter hon skulle vilja se på Focus. Hon vill se citronträd, som
man kan använda sig av, men de har också väldigt fina blommor som blommar
hela året. Det kostar dock väldigt mycket så det är bra att börja med mindre
saker som en Monstera för att se om Focus kan hantera det. Det frågas om hon
har tankar på hur man kan säkerställa att växterna klarar sig under fester. Hon
tror att det kan vara bra med skyltar på växterna som förklarar något i stil
med du gillar öl, jag gillar inte öl, häll inte öl på mig". Hon nämner också att
man skulle kunna göra som så att om man märker att växter far illa vid fester
eller sittningar så kan man säga att arrangörerna blir ersättningsskyldiga. Det
frågas hur hon ser på mängden växter på Focus. Hon tänker att varje sittande
i Växteriet till att börja med har var sin växt som de är ansvariga för, detta är
en lagom mängd och ger en jämn arbetsbelastning.
Ensar Junuzovic berättar att han 20 år, går F2 och har körkort. Han söker
för att han tycker om växter och har många växter hemma. När han hörde
på sektionsmötet att Växteriet skulle startas upp så blev han glad, men såg
inte något om det på förra sektionsmötet så därför sökte han inte. Han har
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sticklingar hemma som skulle kunna doneras till Focus, det är palettblad och
guldranka. Det frågas om han har tankar på hur man kan säkerställa att väx-
terna klarar sig under fester. Han säger att man skulle kunna använda sig av
skyltar och galler. Han får frågan hur mycket växter han tycker är rimligt att
ha på Focus. Han svarar att det är svårt att säga, så många man hittar. Det ska
dock vara hanterbart och finns en begränsad mängd yta så får testa sig fram
till något rimligt. Det frågas vilka växter han hade velat se och han svarar att
han vill se allt möjligt, att variation är bra.
Beslut: Att välja in Alexandra Jernstedt som ledamot i Växteriet.
ValB: Simon berättar att han heter Simon Frankling, är 24 år gammal, läser
TM20, har inte körkort, men får köra EPA. Han söker ValB för att han var
sugen på att söka på mötet men inte riktigt kände att det passade. Han var
också med och valberedde NollK. Han kan vara med på ett lunchmöte nästa
fredag. Det frågas vad han tycker om arbetsgruppen för ValB, han svarar att
det är bra att den finns men att det är dåligt att de skjutit upp det lite.
Beslut: Att välja in Simon Franklin som ledamot i ValB.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alva: Jag mår bra, har varit en del med styret det senaste. Har varit på KU,
mer om det sen. Har möte med vO imorgon om policybrott. Det lär bli mer
uppdatering på nästa möte.
Filip: Mailat och varit på möten.
Felix: Sitter med kvartalsrapport, hoppas det är löst idag. Hade möte om digital
bokföring i tisdags, det gick bra.
Harald: Bra med mig, ganska mycket plugg dock. Har fixat lite med accesser.
Hedda: Har varit på skyddsront satt upp affischer, mail och möte.
Andreas: Mycket vanligt arbete, nyhetsbrev och återställa lösenord. Pillat med
patetlistan till styret, den ska vara fixad nu.

§5.2 DP Pubrunda, typ så.

§5.3 F6 Vi tar igen oss från förra veckan, ET var kul men jobbigt. Har en Q1 rapport.

§5.4 FnollK Aspningen går bra. Kom 50 personer som gjorde aspplagg igår, hade 3 över.
Kul att det är så många.

§5.5 SNF Fixat inför studenvoice och cocktailparty.

§5.6 Foc Vi behöver se över hur mycket vi tar betalt för saker, vi kanske har gått back
lite, varje swish kostar tydligen 2,5 kr.

§6 Renoveringen Träffade Tord igår, nästa vecka kommer de byta mattan och efter det kommer
dörrarna. På måndag är det möte med Tord där en från varje kommitté ska
vara med. Sen så får vi hoppas att vi kan börja bygga helgen efter att dörrarna
är inne.

§7 Student voice Det ska hållas på måndag. Det kommer inte att sammanfalla med cocktail-
partyt. Det är fyra områden de har frågor om. Det är sektionsövergripande,
utbildning, studiemiljö och arbetsmarknad. Vi kommer att sätta upp två plan-
scher med frågor. Kärnstyret har diskuterat lite vad vi skulle kunna ha för
frågor. På sektionsövergripande tänkte vi inkludera vår verksamhetplan riktat
mot arrangemangsdiversitet. Så exempelvis en fråga om det är något man sak-
nar på sektionen. Kanske att man vill kolla om det saknas för att vi behöver ett
nytt organ eller om ett befintligt organ ska göra mer. På utbildning så tänker
vi att SNF har koll på det. De håller på att utvärdera kursutvärderingarna,
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SNF har möte om det imorgon. Gällande studiemiljö så tänkte vi att man kan
kolla hur snabbt man känner att man hittar en studieplats och vad man tycker
om studieplatsen som man hittar. Studieplatser är relevant med tanke på lind-
holmsflytten. På arbetsmarknad så tänkte vi kolla hur folk tycker det är bäst
att ta del av arbetsmarknaden, om det är studiebesök eller gästföreläsningar
som ger mest.

§8 Incidenthantering Punkten stryks.

§9 Övriga frågor

§9.1 Skyddsrond De klagade inte på någonting, hittade inte några risker utan la fram lite önske-
mål. De har lite koll på övernattarna som är på skolan. Vi kommer att åka ut
ur våning 6 i forskarhuset, forskarna vill inte ha oss där, vicerektorn har sagt
att det är så. Vi kommer istället att få grupprumen på FL 50 våningen. Det är
lite oklart vad som kommer hända med skåpen på våning 6.
Vi har inte fått ett bygglov för nya Focus så det kommer att ske som tidigast
i Februari/Mars någon gång.
De pratade om att då man använder våffeljärn på Focus så ska man använda
trefasuttaget som finns i bardelen. Detta gäller alltid då man gör något som kan
dra en propp. Två apparater som ger värme ska inte vara på samma eluttag.
Ska kolla med Julie och Jonathan om de vill sponsra nya Hilbertköket.

§9.2 LoBtejp Felix påminner om att man ska skriva till honom hur mycket LoBtejp man
använt fram till första november. Var sparsamma med LoBtejp.

§9.3 Venylskäraren Det ska kollas på.

§9.4 HLR De har kommit ut info om HLRutbildningen. Det har kommit upp på KU att
det är bra om man har folk på sektionen som har gått HLR.

§9.5 Nätstölden Det har stått om någon nätstöld i skyddsrummet men det har inte kommit in
något till oss och ingen har hört något om det.

§9.6 F6 baslåda Den nya kommer inte att kunna användas.

§9.7 KU Tord och Andreas var med. De pratade mycket om posters och aspposters. De
vill inte se posters på glasrutor och vid entréer eller liknande. De vill ha fina
entréer och glasrutor. Det har varit en diskussion om att posters hamnar lite
överallt och att tas neddatum inte riktigt följs. De hade kunnat bidra med
pengar om vi vill ha fler anslagstavlor. Men sätt inte upp posters på glasrutor
åtminstone.
Erik Eliasson var också med och pratade om att det har kommit in klagomål
om ljudnivån utomhus på campus. Han påminde om att man ska tänka på
ljudnivån kvällstid om man går runt ute på campus samt tänka på ljudnivån i
släppköer.

§9.8 Rånen på campus Efter rånen så var det fler väktare på campus men nu är det tillbaka till den
vanliga mängden igen. Högskolan tror att dessa rån var en engångshändelse.
De har också gått runt på campus och kollat på om det är tillräckligt ljust
och inte för mycket buskar och liknande. Om man skulle känna någonstans att
det är för mörkt, någon lampa som inte funkar eller någon buske som borde
klippas ner för att det ska kännas tryggt, så får man gärna höra av sig till Erik
Eliasson eller Alva.

§10 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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